

- 桃園航空城計畫範圍及面積：計畫面積4,565公頃，市府開發第一期產業專用區面積為286.95公頃。
Taoyuan Aerotropolis Plan Area : Total development area is 4,565 hectares. In the first stage, the city government is developing a 286.95 hectares industrial zone.

- 第一期產業專用區 First stage of industrial zone
- 第二期產業專用區 Second stage of industrial zone

● 捷運 MRT

□ 特定區範圍達
Total area of about

4,565^{ha}
公頃



核心發展產業 Core Development Industries

- 1 國際物流配送相關產業
International logistics, distribution and related industries
- 2 區域技術服務中心（如研發服務業、智財服務業等）
Regional technology service centers (such as R&D services and intellectual property services)
- 3 文化創意產業（如工藝、電影、廣告、產品設計、視覺傳達設計、設計品牌時尚、數位內容、創意生活等）
Cultural and creative industries (such as industrial arts, movies, advertising, product design, visual communication design, designer brands and fashion, digital content, and creative lifestyles)
- 4 航空輔助相關產業（如航空發動機維修、航電零組件研發製造、內裝零組件、空廚業等）
Aviation support industries (such as aircraft engine maintenance, avionics components R&D and manufacturing, interior components, and airline catering)
- 5 生物科技產業（如研發實驗中心、醫材研發製造等）
Biotechnology (such as R&D experimental centers, and R&D and manufacturing of medical devices)
- 6 精緻農業加值展銷相關產業（如花卉配銷中心、活鱧包裝運銷中心、檢疫、認證、分級包裝等）
High-end agriculture trade fairs, marketing and related industries (such as distribution of flowers and plants, live eel packaging and distribution centers, and quarantine, certifications, and grading and packaging)
- 7 雲端運算產業（如雲端應用軟體產業、雲端運算平台產業、雲端基礎設施產業等）
Cloud computing (such as cloud application software, cloud computing platforms, and cloud infrastructure)
- 8 智慧車輛產業（如動力零組件、傳動零組件、制動零組件、相關零組件研發等）
Smart automobiles (such as power components, transmission components, drive components, and R&D of related components)
- 9 綠能產業（如LED、太陽能光電、電動車輛動力電池、電動車輛馬達等）
Green energy (such as LEDs, solar power, vehicle dynamics and batteries for electric vehicles, and electric vehicle motors)
- 10 工商會議及展覽產業
Industrial and commercial meetings and the exhibitions industry
- 11 複合休閒相關產業（如大型主題樂園及相關附屬設施、觀光旅遊、相關娛樂活動等）
Leisure and related industries (such as large-scale theme parks and ancillary facilities, tourism and travel, and related entertainment activities)
- 12 供儲油、灌裝、環保、消防及其相關附屬設施使用
Petroleum reserve, loading, environmental protection, firefighting, and related ancillary facilities



桃園市政府廣告